
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego  

OZK.0022.40.1.2021.JT/3   Protokół Nr 149/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 7 października 2021 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:05 zakończenie o godz. 13:20  

W posiedzeniu udział wzięli: 

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara, Grzegorz Idec 

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

- Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres 

- Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk  

Osoby zaproszone: 

- Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli Tomasz Brymora 

- pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Monika Pachacz-Świderska  

- pełniąca obowiązki lekarza kierującego Oddziałem Okulistycznym SPZZOZ Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Anna Schossler 

- Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach  

- Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik 

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Pismo p. o. lekarza kierującego Oddziałem Okulistycznym SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli Anny Schossler i  p.  o.  Dyrektora SPZZOZ Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Moniki Pachacz-Świderskiej z prośbą 

o współfinansowanie razem z Prezydentem Miasta Stalowa Wola zakupu mikroskopu 

operacyjnego dla potrzeb Oddziału Okulistycznego SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego  w Stalowej Woli.  



4. Wniosek Koła Stalowowolskiego Towarzystwa Pomocy im. św. Brata Alberta w sprawie 

zmiany zasad finansowania Domu dla Dzieci i Młodzieży im. św. Brata Alberta oraz Domu 

dla Dzieci i Młodzieży im. św. Jana Pawła II.  

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 

środków trwałych i pozostałych środków trwałych będących na stanie Zespołu Szkół Nr 3 

w Stalowej Woli.  

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w  najem sali gimnastycznej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli.  

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w  najem powierzchni szkolnej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli.  

8. Opinia dotycząca wniosku Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli o przekazanie 

dodatkowych środków w wysokości 10 000,00 zł w celu zakupu mebli biurowych oraz 

ławek na potrzeby szkoły.  

9. Odpowiedź na realizację ze 147. posiedzenia Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z dnia 

23  września 2021 roku. 

10. Opinia dotycząca wyrażenia zgody na zawieszenie zajęć w klasach I Liceum 

Ogólnokształcącego im. KEN w Stalowej Woli, w związku z aktualną sytuacją 

epidemiologiczną wywołaną pandemią COVID-19.  

11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021.  

12. Wniosek Prezydenta Miasta Stalowej Woli w sprawie udziału w konferencji pn. ,,Oswoić 

się z pomocą”.  

13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 

zawierających azbest.  

14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego zmieniająca uchwałę w sprawie przekazania  

powiatowym  jednostkom organizacyjnym, straży i inspekcji uprawnień do dokonywania 

przeniesień w planie wydatków bieżących w ramach rozdziału, w obrębie wydatków 

związanych z realizacją zadań statutowych jednostki.  

15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

16. Przyjęcie Protokołu Nr 146/2021 z dnia 15 września 2021 r.  

17. Wolne wnioski.  

18. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 



Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 149. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3. Pismo p. o. lekarza kierującego Oddziałem Okulistycznym SPZZOZ Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Anny Schossler i  p.  o.  Dyrektora SPZZOZ 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Moniki Pachacz-Świderskiej  

z prośbą o współfinansowanie razem z Prezydentem Miasta Stalowa Wola zakupu 

mikroskopu operacyjnego dla potrzeb Oddziału Okulistycznego SPZZOZ Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego  w Stalowej Woli.  

Starosta Janusz Zarzeczny przywitał przybyłą na posiedzenie Zarządu Panią Monikę Pachacz-

Świderską, pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli oraz Panią Annę Schossler 

pełniącą obowiązki lekarza kierującego Oddziałem Okulistycznym SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli. Następnie poprosił o zabranie głosu w sprawie zakupu 

mikroskopu operacyjnego dla potrzeb Oddziału Okulistycznego SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli Panią Monikę Pachacz-Świderską, wyjaśniając, że w dniu 

wczorajszym otrzymał informację, o potrzebie zakupu spirometru, który miałby służyć do 

wykonywania badań pulmonologicznych. W związku z tym stwierdził, że istnieje potrzeba 

wskazania, które z urządzeń należałoby zakupić w pierwszej kolejności. Pani Dyrektor wyjaśniła, 

iż sprawa zakupu spirometru omówiona została na spotkaniu Rady Społecznej, gdzie ustalono,  

że urządzenie to zostanie zakupione ze środków własnych Szpitala. Ze względu na trudną sytuację 

finansową niestety nie udało się go dotychczas zakupić. Na kupno dodatkowego spirometru 

Szpital aktualnie nie posiada środków finansowych. Pełniąca obowiązki Dyrektora Szpitala 

wyjaśniła, że koszt kupna nowego spirometru wynosi około 25 tysięcy złotych. Dodała, że istnieje 

także potrzeba zakupu zamrażarki do przechowywania osocza dla pracowni serologicznej, gdzie 

koszt zakupu wynosi 25 tysięcy złotych. Pani Monika Pachacz-Świderska wymieniła także inny 

sprzęt, który jej zdaniem należałoby bezzwłocznie zakupić. Wyjaśniła, że należałoby dokonać 

zakupu łaźni „Sahara” dla pracowni serologicznej. Planowany koszt zakupu to 16 tysięcy złotych. 

Istnieje także potrzeba zakupu dla potrzeb Szpitala wózka do transportu dzieci z Oddziału 

Pediatrycznego. Jego cena to ok. 5 tysięcy złotych, a także trzech łóżek szpitalnych elektrycznych 

na dermatologię. Cena za zakup jednego łóżka wynosi od 4, 5 tysiąca złotych do 9 tysięcy złotych. 



Pani Monika Pachacz-Świderska poinformowała, że potrzeba zakupu powyższych urządzeń była 

omawiana na Radzie Społecznej Szpitala i została ujęta w planie zakupu. Wspomniała także, że po 

kontroli Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Stalowej Woli zaistniał wymóg 

zabezpieczenia Szpitala w myjki dezynfektory. Niestety ich zakup jest dużym wyzwaniem 

finansowym. Do chwili obecnej zakupiona została połowa tych myjek.  

Obecna na posiedzeniu Zarządu Powiatu Pani Anna Schossler pełniącą obowiązki lekarza 

kierującego Oddziałem Okulistycznym SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego  

w Stalowej Woli omówiła potrzebę zakupu mikroskopu operacyjnego dla potrzeb Oddziału 

Okulistycznego. Na wstępie podziękowała członkom Zarządu za poświęcony czas i za  możliwość 

omówienia potrzeby zakupu wyżej wymienionego urządzenia. Wyjaśniła, że obecnie lekarze na 

Oddziale Okulistycznym pracują na mikroskopie, który zakupiony został jeszcze w 1996 roku. Jest 

to sprzęt wysłużony i pojawił się problem z oświetleniem śródoperacyjnym. Zdaniem referującej 

problem Pani Anny Schossler zakupiony mikroskop umożliwi również w przyszłości szkolenie 

personelu medycznego. Wyżej wymieniona lekarz medycyny przedstawiła i omówiła na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu trzy oferty zakupu mikroskopu.  

Pan Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy zakup nowego mikroskopu spowoduje, że zostanie 

rozszerzona działalność Oddziału Okulistycznego? Pani Anna Schossler wyjaśniła, że mikroskop 

ten ma w przyszłości umożliwić wykonywanie operacji w tylnym odcinku oka, czyli operacji ciała 

szklistego i operacji siatkówki, tzw. witrektomię tylną. Obecnie wykonywana jest witrektomia 

przednia. Pani Monika Pachacz-Świderską pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego  

w Stalowej Woli poinformowała, że rozpoczęte są prace nad przygotowywaniem szczegółowej 

analizy funkcjonowania oddziałów szpitalnych. W tym roku wprowadzony został obowiązek 

wykonania standardu rachunków i kosztów. Do końca roku musi być on wdrożony w każdym  

ze szpitali. Ocena funkcjonowania oraz ocena finansowa szpitala opierać się będzie na wycenie 

poszczególnych procedur w każdym oddziale z każdego działu i dostosowaniem ilości 

poszczególnych procedur. Wynikiem tego będzie ustalenie opłacalności czy też nieopłacalności 

konkretnej procedury danego oddziału. Nie wszystkie wykonywane procedury są obecnie 

opłacalne co wynika z wyceniany Narodowego Funduszu Zdrowia. Jednak nie można odmówić 

pacjentowi wykonania jakiegoś zabiegu tylko dlatego, że jest on deficytowy dla Szpitala.  

Pani Dyrektor Monika Pachacz-Świderska poinformowała również, że jest po wstępnych 

rozmowach z Panem Krzysztofem Stolarskim pełniącym obowiązki Dyrektora Wojewódzkiego 

Szpitala im. Zofii z Zamoyskich Tarnowskiej w Tarnobrzegu. Dotyczyły one podjęcia współpracy 

w zakresie wykonywania usług z pakietu onkologicznego. Prowadzone były także rozmowy 

dotyczące współpracy w zakresie okulistyki. Oddział Okulistyczny w Szpitalu w Tarnobrzegu 

przymierza się do rozpoczęcia wykonywania operacji zeza. W Tarnobrzegu obecnie nie ma 

https://www.gov.pl/web/psse-stalowa-wola


Poradni Leczenia Zeza. W sytuacji, gdyby udało się otworzyć Poradnię Leczenia Zeza w Stalowej 

Woli, to można byłoby nawiązać współpracę ze Szpitalem w Tarnobrzegu. Pan Dyrektor Krzysztof 

Stolarski wyraził chęć nawiązania takiej współpracy. Niestety aktualnie nie ma sprzętu, który 

pozwoliłby nam uruchomić taką Poradnię w Stalowej Woli. Pani Dyrektor Monika Pachacz-

Świderska poinformowała, że w rozmowach z Panem Krzysztofem Stolarskim ustaliła również,  

że można zawrzeć porozumienie dotyczące wykonywania usług z pakietu onkologicznego.  

W konsekwencji może zostać podpisana umowa nie generująca dodatkowych kosztów. Wynikiem 

ewentualnego porozumienia, jeżeli to, że gdyby u pacjenta powstało podejrzenie choroby 

nowotworowej albo potwierdzenie tej choroby, mógłby on zostać skierowany i przyjęty na 

leczenie do Szpitala w Tarnobrzegu.  

Starosta Stalowowolski zapytał Panią Annę Schossler, czy jest już po rozmowach z Panem 

Prezydentem Miasta Stalowa Wola i czy jest jego deklaracja dotycząca dofinansowania zakupu 

takiego mikroskopu? Pani Anna Schossler wyjaśniła, że wstępną rozmowę z Prezydentem Miasta 

Stalowej Woli przeprowadziła w maju br. Obecnie skierowana została do Urzędu Miasta  

w Stalowej Woli pisemna prośba o częściowe sfinansowanie zakupu mikroskopu. Poinformowała, 

że planuje umówić się również na osobiste spotkanie z Panem Prezydentem.   

Pan Janusz Zarzeczny Starosta Stalowowolski zapytał Panią Dyrektor Szpitala czy 

wnioskuje o zakup używanego, czy też nowego mikroskopu? Pani Dyrektor wyjaśniła,  

że najkorzystniejsze byłoby zakupienie nowego mikroskopu. Niemniej jednak nawet używany 

spełni swoje zadanie. Wyjaśniła, że być może dzięki temu zaistnieje możliwość zakupu 

pozostałego sprzętu, choćby tego wspomnianego wcześniej spirometru. 

Pan Ryszard Andres Przewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego zapytał Panią Annę 

Schossler, pełniącą obowiązki lekarza kierującego Oddziałem Okulistycznym, jakie widzi 

perspektywy funkcjonowania Oddziału Okulistycznego za rok czasu? Czy jest w stanie wskazać ile 

będzie potrzebnych łózek na tym oddziale? Pan Ryszard Andres zapytał również pełniącą 

obowiązki Dyrektora Szpitala czy i jeśli tak, to kiedy będzie możliwość, aby w każdej Przychodni 

przyjmował każdy z ordynatorów z każdego oddziału szpitalnego w Stalowej Woli? Wyjaśnił, przy 

tym, że pytają go o to pacjenci Szpitala w Stalowej Woli. Uważają oni bowiem, że dzięki takiemu 

rozwiązaniu łatwiej będzie im potem uzyskać pomoc, jeśli zaistnieje potrzeba ich przebywania  

w Szpitalu.  

Pani Anna Schossler wyjaśniła, że nie tylko ordynatorzy mają prawo kierować pacjenta do 

szpitala. Każdy przyjmujący w Poradni Okulistycznej lekarz, jeżeli uzna to za wskazane,  

może skierować na dalsze leczenie pacjenta do Szpitala. Poinformowała także, iż nie jest w stanie 

obecnie przedstawić informacji, dotyczącej ilości potrzebnych łóżek jaka będzie za rok.  Jest to 

bowiem uzależnione od tego jaki będzie podpisany kontrakt z Narodowym Funduszem Zdrowia. 

Wyjaśniła, że więcej informacji będzie mogła przedstawić w lutym przyszłego roku.   



Pełniąca obowiązki Dyrektora Szpitala odnosząc się do pytania Pana Przewodniczącego 

wyjaśniła, że wszyscy ordynatorzy czy też kierownicy oddziałów szpitalnych, poza Panią Anną 

Schossler pracują w poradniach - jeżeli tylko są tam podpisane kontrakty z Narodowym 

Funduszem Zdrowia. Obecnie funkcjonują trzy Poradnie, które nie maja podpisanych takich 

kontraktów. Są to: Poradnia Anestezjologiczna, Poradnia Pediatryczna oraz Poradnia 

Internistyczna.  

Pan Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy przedstawione przez Panią Dyrektor 

prognozy mają związek z potrzebą zakupu mikroskopu? Pani Monika Pachacz-Świderska 

wyjaśniła, że prognozy te dotyczą obszaru pięciu procedur, które mają związek z planowanym 

zakupem mikroskopu. Pan Wicestarosta Mariusz Sołtys poprosił również o przedstawienie 

obecnej sytuacji Szpitala. 

Pełniąca obowiązki Dyrektora Szpitala wyjaśniła, że jest jej ciężko omówić sytuację 

Szpitala, ponieważ po otrzymaniu rozliczeń z Działu Analiz i Rozliczeń z Narodowym Funduszem 

Zdrowia oraz rozliczeń od Głównego Księgowego i Działu Kontrolingu Finansowego wynika,  

że każdy z wyżej wymienionych działów przedstawił inne rozliczenie. Wyjaśniła także, że do 

końca roku powinny zostać przedstawione faktyczne wyniki poszczególnych oddziałów,  

w związku z tym może interesującą Pana Wicestarostę informację przestawić w późniejszym 

terminie.   

Zarząd Powiatu ustalił, że ostateczna decyzja w zakresie sfinansowania zakupu wymienionego 

wyżej urządzenia zostanie podjęta po otrzymaniu szczegółowej informacji od Prezydenta Miasta 

Stalowej Woli, w zakresie partycypacji w kosztach.   

 

Ad. 4. Wniosek Koła Stalowowolskiego Towarzystwa Pomocy im. św. Brata Alberta 

w sprawie zmiany zasad finansowania Domu dla Dzieci i Młodzieży im. św. Brata Alberta 

oraz Domu dla Dzieci i Młodzieży im. św. Jana Pawła II. 

Pani Elżbieta Kulpa poinformowała, że Koło Towarzystwa Pomocy im. Św. Brata Alberta  

w Stalowej Woli zwróciło się z wnioskiem sprawie zmiany zasad finansowania Domu dla Dzieci  

i Młodzieży im. św. Brata Alberta oraz Domu dla Dzieci i Młodzieży im. św. Jana Pawła II. Wynikło 

to z problemów finansowych powstałych z konieczności przekształcenia Domu Dziecka Ochronka 

na dwie odrębne placówki. Obecnie finansowanie placówki uzależnione jest od ilości 

wychowanków przebywających w placówce. W wyniku przekształceń zmniejszono liczbę 

podopiecznych z 30 osób do 28. Jest ich po 14 osób w każdej placówce. Reorganizacja wiązała się 

z obowiązkiem zatrudnienia dwóch dodatkowych wychowawców, co również zwiększyło koszty. 

Aktualnie istnieje konieczność zatrudnienia jeszcze dwóch wychowawców. Ogólna sytuacja 

związana z inflacją, drożejącą żywnością, paliwem wpływa na wzrost utrzymania kosztów 

placówki. Aby zapewnić prawidłowe funkcjonowanie placówki w roku 2022 dotacja na jednego 



wychowanka powinna wynieść 6600 zł - przy założeniu, że przez cały rok w placówce miesięcznie 

przebywać będzie 28 wychowanków.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek i wyraził zgodę na zmianę zasad finansowania 

Domu dla Dzieci i Młodzieży im. św. Brata Alberta oraz Domu dla Dzieci i Młodzieży im. św. Jana 

Pawła II. 

 

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody  

na likwidację środków trwałych i pozostałych środków trwałych będących na stanie 

Zespołu Szkół Nr 3 w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 3 w Stalowej Woli 

zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu Stalowowolskiego o wyrażenie zgody na likwidację 

zużytego wyposażenia będącego na wyposażeniu. Przedmioty te są przestarzałe, 

wyeksploatowane, zepsute, naprawa jest nieopłacalna, nie nadają się do dalszej eksploatacji, są 

nieprzydatne na potrzeby placówki, należy je zlikwidować. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 149/988/2021 w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 

środków trwałych i pozostałych środków trwałych będących na stanie Zespołu Szkół Nr 3 w Stalowej 

Woli.  

 

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w  najem sali gimnastycznej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach wyjaśniła, że Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na oddanie 

w najem sali gimnastycznej – średniomiesięcznie 5,67 godz., (25,00 zł/godz.) dla Katolickiego 

Uniwersytetu Lubelskiego, ul. Kwiatkowskiego 3A, 37-450 Stalowa Wola na okres od 11.10.2021 

r. do 15.06.2022 r. (łącznie za cały okres najmu wyniesie 51,03 godz.) w celu prowadzenia zajęć 

wychowania fizycznego dla studentów. Odpłatność za salę gimnastyczną w wysokości 141,75 zł 

netto miesięcznie tj. 25 zł netto za godzinę. Łączna kwota za cały okres najmu wyniesie 1 275,75 

zł netto.  Ponieważ jest to kolejna umowa najmu dla tego samego podmiotu wymagana jest zgoda 

Zarządu Powiatu wyrażona w formie Uchwały. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 149/989/2021 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w  najem 

sali gimnastycznej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli.  



Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w  najem powierzchni szkolnej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego 

w Stalowej Woli zwrócił się z wnioskiem do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na oddanie  

w najem 1 m2 powierzchni szkolnej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli przy 

ul. Staszica 5, 37-450 Stalowa Wola dla Andrzej Wilusz, Rin Serwis, ul. Wolności 440, 37-403 

Pysznica na okres 11.10.2021 r. - 31.12.2021 r. w celu prowadzenia usług ksero. Odpłatność 

w wysokości 40,00 zł netto miesięcznie (w tym prąd). 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 149/990/2021 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w  najem 

powierzchni szkolnej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

 

Ad. 8. Opinia dotycząca wniosku Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli 

o przekazanie dodatkowych środków w wysokości 10 000,00 zł w celu zakupu mebli 

biurowych oraz ławek na potrzeby szkoły.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach wyjaśniła, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli 

zwróciła się z wnioskiem do Zarządu Powiatu o przekazanie dodatkowych środków w wysokości 

10 000,00 zł w celu zakupu mebli biurowych oraz ławek na potrzeby szkoły. Przez okres wakacji 

pracownicy szkoły (konserwatorzy) wyremontowali 6 sal lekcyjnych. Dyrektor w ramach 

własnego budżetu kupiła meble do 5 sal. Na wyposażenie sali historycznej zabrakło środków 

finansowych. Oferta, która została przedstawiona przez stolarza na wykonanie na wymiar 

przeszklonych gablot do sali historycznej to koszt ok. 6 500,00 zł.  Obecnie w sali nie ma żadnych 

mebli, w których można przechowywać pomoce dydaktyczne i ich zakup jest niezbędny. Dyrektor 

wnioskowała również o zakup ławek na korytarz szkolny na których uczniowie mogliby usiąść 

podczas przerw między lekcjami, szacowany koszt zakupu ławek to ok. 3 500,00 zł. Wyjaśniła,  

że szkoła nie posiada środków finansowych pozwalających na zakup niezbędnego wyposażenia. 

Niemniej jednak Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1  

w Stalowej Woli i nie wyraził zgody na przekazanie dodatkowych środków w wysokości 10 000,00 

zł. na zakup mebli biurowych oraz ławek na potrzeby szkoły.  

Ad. 9. Odpowiedź na realizację ze 147. posiedzenia Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

z dnia 23  września 2021 roku. 

Pani Bożena Karlik Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśniła, że w dniu 23.09.2021 r. Zarząd 

Powiatu Stalowowolskiego wystąpił z propozycją, aby upoważnić Starostę Stalowowolskiego, 

a w przypadku jego nieobecności osobę, która go zastępuje, do wyrażenia zgody na zawieszenie 

zajęć przez dyrektora szkoły.  Zgodnie z zapisem § 18 ust. 2a  rozporządzenia Ministra Edukacji 



Narodowej i Sportu z dnia 31 grudnia 2002 r. w sprawie bezpieczeństwa i higieny w publicznych 

i niepublicznych szkołach i placówkach (Dz.U. z 2020 r., poz. 1604) „Dyrektor, za zgodą organu 

prowadzącego i po uzyskaniu pozytywnej opinii właściwego państwowego powiatowego 

inspektora sanitarnego, może zawiesić zajęcia na czas oznaczony, jeżeli ze względu na aktualną 

sytuację epidemiologiczną może być zagrożone zdrowie uczniów.” Natomiast na podstawie  

art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z 14 grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe (Dz. U. z 2021 r. poz. 1082  

z późn. zm.), do zadań organu prowadzącego należy zapewnienie bezpiecznych i higienicznych 

warunków nauki, wychowania i opieki w szkole. Ustawodawca w art. 29 ust. 1 pkt 2 w/w ustawy 

ustalił, że zadania i kompetencje organu prowadzącego określone w art. 10 ust. 1 pkt 1 wykonuje 

Zarząd Powiatu. W opinii radcy prawnego tut. urzędu nie ma więc możliwości, aby upoważnić 

Starostę Stalowowolskiego, a w przypadku jego nieobecności osobę, która go zastępuje,  

do wyrażenia zgody na zawieszenie zajęć przez dyrektora szkoły. Dzieje się tak gdyż ustawodawca 

w art. 29 ust. 1 pkt 2 w/w ustawy ustalił, że zadania i kompetencje organu prowadzącego 

określone w art. 10 ust. 1 pkt 1, wykonuje Zarząd Powiatu. Zgodnie z art. 26 ust. 2 ustawy z dnia  

5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (Dz.U. z 2020 r., poz. 920 z późn. zm.) w skład 

Zarządu Powiatu wchodzą Starosta jako jego Przewodniczący, Wicestarosta i pozostali 

członkowie.  

Zarząd Powiatu zapoznał się  z odpowiedzią na realizację ze 147. posiedzenia Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 23 września 2021 roku, dotyczącą upoważnienia Starostę 

Stalowowolskiego, a w przypadku jego nieobecności osobę, która go zastępuje, do wyrażenia zgody 

na zawieszenie zajęć przez dyrektora szkoły.  

Ad. 10. Opinia dotycząca wyrażenia zgody na zawieszenie zajęć w klasach I Liceum 

Ogólnokształcącego im. KEN w Stalowej Woli, w związku z aktualną sytuacją 

epidemiologiczną wywołaną pandemią COVID-19.  

Pani Bożena Karlik Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśniła, że opinia dotyczy wyrażenia zgody na 

zawieszenie zajęć w klasach I Liceum Ogólnokształcącego im. KEN, w związku z aktualną sytuacją 

epidemiologiczną wywołaną pandemią COVID-19 wpłynęła w dniu 30.09.2021 r. Pan Mariusz 

Potasz Dyrektor I LO im. KEN, telefonicznie poinformował o przypadku zakażenia wirusem COVID 

-19 u jednego z nauczycieli w/w szkoły i po uzyskaniu pozytywnej opinii Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Stalowej Woli zawieszono zajęcia w czterech oddziałach: 

w klasach III gg i II g w dniu 01.10.2021 r., a w klasach III c i I d od 01.10.2021 r. do 04.10.2021 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią i wyraził zgodę na zawieszenie zajęć w klasach I Liceum 

Ogólnokształcącego im. KEN w Stalowej Woli w czterech oddziałach: w klasach III gg i II g w dniu 

https://sip.lex.pl/#/document/18558680?unitId=art(10)ust(1)pkt(1)&cm=DOCUMENT
https://sip.lex.pl/#/document/18558680?unitId=art(29)ust(1)pkt(2)&cm=DOCUMENT
https://sip.lex.pl/#/document/18558680?unitId=art(10)ust(1)pkt(1)&cm=DOCUMENT


01.10.2021 r., a w klasach III c i I d od 01.10.2021 r. do 04.10.2021 r., w związku z aktualną sytuacją 

epidemiologiczną wywołaną pandemią COVID-19. 

 

Radny Andrzej Gargaś o godzinie 12⁴⁹ opuścił posiedzenie Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego.  

 

Ad. 11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik omówiła Informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych za rok szkolny 2020/2021.  

Zarząd przyjął Informację dotyczącą staniu realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2020/2021.  

 

Ad. 12. Wniosek Prezydenta Miasta Stalowej Woli w sprawie udziału w konferencji 

pn. ,,Oswoić się z pomocą”.  

Pan Tomasz Wosk Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi omówił Wniosek Prezydenta Miasta Stalowej Woli w sprawie udziału 

w konferencji pn. ,,Oswoić się z pomocą”. Poinformował, że  konferencja ta odbędzie się w dniu 

21 października 2021 roku. Będzie ona miała formę wykładową, skierowana zostanie do 

młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych (klasy 1 i 2), mieszkańców oraz 

profesjonalistów. Podczas konferencji będzie można uzyskać informacje na temat oferty 

pomocowej od instytucji, które realizują zadania gminy i powiatu z zakresu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie. Powiat Stalowowolski ze swojej strony rozpowszechni informacje o tym 

wydarzeniu w gminach powiatu, a także zachęci do udziału w spotkaniu przedstawicieli 

z gminnych ośrodków pomocy społecznej oraz pracowników placówek zajmujących się  

tą tematyką. Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi poinformował, że została złożona prośba, aby wesprzeć tę inicjatywę. Pomoc 

polegałaby na zorganizowaniu cateringu. Jego koszt ma wynieść około 1 500,00 zł. 

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego zapoznał się i  pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezydenta Miasta 

Stalowej Woli w sprawie udziału w konferencji pn. ,,Oswoić się z pomocą”.  

Ad. 13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na 

dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego dotyczący przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu 

Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, 



usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest dla pierwszego  

z wnioskodawców a następnie zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących  

się  – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 149/991/2021 w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających 

azbest. 

Ad. 14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego zmieniająca uchwałę w sprawie 

przekazania  powiatowym  jednostkom organizacyjnym, straży i inspekcji uprawnień do 

dokonywania przeniesień w planie wydatków bieżących w ramach rozdziału, w obrębie 

wydatków związanych z realizacją zadań statutowych jednostki.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego  

zmieniająca uchwałę w sprawie przekazania powiatowym jednostkom organizacyjnym, straży 

i inspekcji uprawnień do dokonywania przeniesień w planie wydatków bieżących w ramach 

rozdziału, w obrębie wydatków związanych z realizacją zadań statutowych jednostki.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 149/992/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie przekazania  

powiatowym  jednostkom organizacyjnym, straży i inspekcji uprawnień do dokonywania przeniesień 

w planie wydatków bieżących w ramach rozdziału, w obrębie wydatków związanych z realizacją 

zadań statutowych jednostki.  

Ad. 15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w  sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2021 rok. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał uczestników posiedzenia czy chcieliby zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. 

Pan Starosta zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących  się  –  0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 149/993/2021 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok. 

 

Ad. 16. Przyjęcie Protokołu Nr 146/2021 z dnia 15 września 2021 r.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu Nr 146/2021 z dnia 

15  września 2021 r. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 146/2021 z dnia 15 września 2021 r. został przyjęty.  

 



Ad. 19. Wolne wnioski. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła przygotowane przez siebie zestawienie dotyczące 

analizy sytuacji finansowej poszczególnych jednostek organizacyjnych. Wyjaśniła także, 

że w związku z propozycją Zarządu dotyczącą opracowania projektu budowlanego dotyczącego 

remontów przebudowy w jednostkach oświatowych Powiatu Stalowowolskiego projekt 

dotyczyłby przebudowy powierzchni sali sportowej w Zespole Szkół Nr 1 wraz z zapleczem 

i budową siłowni terenowej w kwocie 45 tysięcy złotych oraz remontu hali sportowej przy Liceum 

Ogólnokształcącym w Stalowej Woli w kwocie 7 tysięcy złotych. Planowane jest wystąpienie  

z zapytaniem ofertowym w miesiącu październiku. Wykonanie projektu planowane byłoby na 

przełom miesiąca lutego - marcu 2022 roku natomiast wykonanie samego remontu powinno 

nastąpić w 2023 r. Aby podpisać umowę z wykonawcą należałoby wprowadzić to zadanie  

do planu i omówić projekt na najbliższej Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego. Pan Starosta 

poinformował, że zgadza się z propozycją Pani Skarbnik.  

 

Ad. 20. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

 

Protokołowała:  

Katarzyna Wilk-Mozgawa 

 

 

Janusz Zarzeczny 
Starosta Stalowowolski 

(podpisano kwalifikowanym podpisem 
elektronicznym) 

  


